

PROTOKOLL RY 18/2021

Datum: 2021-12-28

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Lotta Lundqvist (LL), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
Patrik Persson (PP), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Anna Rönne (AR), Tekniska Kommittén

frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

-
- § 273 **Mötets öppnande**
 - § 274 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 275 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 276 **Pågående ärenden**
 - § 277 **Ekonomi**
 - § 278 **Landslag**
 - § 279 **SM**
 - § 280 **Däck**
 - § 281 **Teknik**
 - § 282 **Dispenser**
 - § 283 **Öppet Rallyforum**
 - § 284 **SGA**
 - § 285 **Rallyregler**
 - § 286 **Övriga frågor**
 - § 287 **Nästa möte**
 - § 288 **Mötets avslutande**

§ 273 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 274 **Föregående mötesprotokoll**

Inget kvar från föregående protokoll

§ 275 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 276 Pågående ärenden

-Ligger under respektive paragraf.

§ 277 Ekonomi

-Vi har tagit del av resultatrapport (RR) för november.

§ 278 Landslag

-Inget nytt.

§ 279 SM

- SRM jobbar med tävlingskalendern för 2023.
- North Rally körs enligt plan, 50 st anmälda. Ett förtydligande om Trackingsystemets röd respektive gul signal görs genom en bulletin. Bulletin om undantag att använda FIA-godkända skor till co-driver i North Rally, dock krävs att det är av läder och täcker vristen.
- Vi har uppmärksammat att Svenska Sprintserien första deltävling i Västerås krockar med Asfalts-SM i Hedemora.
- Fråga från Volvo original-klassen om de ska ha SRM`s framrutedekal i SM-tävling. SRM kräver inte det i inbjudningsklasser i samband med SM-tävling.
- RU godkänner 2022-års Förbundsfunctionärer.

§ 280 Däck

-Fråga om 16"-hjul får användas har ställts, vi påminner om att de får användas i alla tävlingar utom i SM-tävlingar.

§ 281 Teknik

-BC och AR arbetar med att slutföra Gr.Hb-reglementet.
 -Ärende om separat behållare för handbroms i Gr.F godkänns inte. JR svarar.
 -Tekniska reglerna för 2022 är publicerade.
 -Ärende om sänkta sätesfästen till Toyota Corolla bordlades.
 -HA tar kontakt med vederbörande om frågan av eventuell import av Peugeot 208.
 -Diskuterades om eventuell bestraffning vid felaktig personlig utrustning.

§ 282 Dispenser

-Hässleholms MK söker dispens för uppvisningskörning av VIP-bil, då vårt regelverk inte hanterar VIP-bilar kan inte RU lämna dispens.
 -North Rally SM Boden söker dispens för funktionärslicenser. RU godkänner den.

§ 283 Öppet Rallyforum

-Diskuterades att ev ordna digitalt möte så länge restriktioner finns.

§ 284 SGA

-Nästa SGA-möte är den 27/1 2022.

§ 285 Rallyregler

-Gemensamma regler är publicerade.

§ 286 Övriga frågor

-Disa har kallat till Teamsmöte den 25/1 2022 om vår utbildningsplattform
 -RU kallar till Teamsmöte med notskrivare.

§287 Nästa möte

-Nästa möte 22/1 2022 kl. 20.00.

§ 288 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh